
 

 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 1130 

 

     P R O T O K Ó Ł   Nr  VI/2007  

SESJI   RADY  GMINY  USTKA 

 
odbytej w dniu  06 kwietnia  2007 r  w  sali sesyjnej  

URZĘDU  GMINY  USTKA 

 

                 Przewodniczący Rady Gminy – Waldemar  Gąsiorski otworzył  
VI  obrady Sesji. Po powitaniu  radnych, sołtysów  , zaproszonych gości , 
Panią Wójt i  p racowników Urzędu  Gminy oświadczył , iŜ zgodnie z listą 
obecności  w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych .  

 
Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

 
 

 
Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego 

wcześniej wszystkim radnym , Przewodniczący Rady Gminy Waldemar 
Gąsiorski  zwrócił się z zapytaniem do radnych czy mają propozycje      
i  wnioski do przedstawionego porządku obrad.  

 
 

W związku z   brakiem   uwag do porządku obrad,  
Przewodniczący   Rady   Gminy  Waldemar Gąsiorski przystąpił    
do realizacji następującego  porządku obrad.  

 
Porządek obrad: 

 
1. Sprawy regulaminowe: 

  a/ otwarcie sesji, 
b/ zatwierdzenie prawomocności obrad, 
c/ przedstawienie porządku obrad, 
d/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 
 2. Interpelacje i zapytania. 
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3. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) przystąpienia do zmiany planu pn.: „Zmiana Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego części obszaru wsi 
Przewłoka w gminie Ustka Jednostka Przestrzenna Nr 1” 

 
2) powołania stałych Komisji Rady Gminy Ustka 

 
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 

 
5. Wolne wnioski i informacje.  

 
6. Zakończenie obrad. 

 

 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, Ŝe do dnia 

dzisiejszego nie wpłynęły Ŝadne uwagi do protokołu z ostatniej 

Sesji w związku z tym poddał pod głosowanie : 
 
 

Protokół  Nr V/2006  Sesji  Rady  Gminy  Ustka  odbytej  w dniu 
22 marca  2007 r. 

 
 

Głosowało  - 15 
 

Za    - 15  
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie    przyjęła 
Protokół Nr V/2007 z dnia  22 marca 200 7 r. 

  
 

 
Ad. 2.     Interpelacje i zapytania.  
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    W przedmiocie sprawy głos zabrali:  

 
Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
1. – naleŜy rozliczyć wykonawcę Świetlicy w Charnowie. Mieszkańcy 

zgłaszają do mnie uwagi , dlaczego nie moŜna usunąć usterek , które dotyczą:  
przecieku dachu i niewłaściwie wykonanej wentylacji.  

2. – w wyniku dokonanej naprawy pękniętej  rury kanalizacyjnej powstały szkody. 
Ciąg pieszo – jezdny wykonany z polbruku obok przystanku autobusowego    
dla dzieci szkolnych i na odcinku 30 cm od krawęŜnika jest zapadnięcie        
na całej długości. Mieszkańcy odbierają to tak, Ŝe nikomu na niczym             
nie zaleŜy. Wnoszę o wystąpienie do Zarządu Dróg Powiatowych   
zabezpieczenie i naprawę jezdni w Ramach robót po kanalizacji. 

 
 

Radny Marian Korbiel  
- w m. Gąbino jest zapadnięty  przepust 
 
 
Andrzej Śmigielski Sołtys wsi Starkowo 
1. – wykonać montaŜ tablic ogłoszeniowych  Golęcino – KręŜołki 
 
2. – oświetlenie drogi Golęcino do drogi powiatowej Nr 203 

 
3. – oświetlenie odcinka drogi KręŜołki  przy lesie (w stronę  /* wyłączenie 

jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu 

na prywatność osób /) 

 
4. – urządzić plac zabaw dla dzieci 

 
 

Bogdan Sikorski Sołtys wsi Grabno - Zimowiska 
1. – kiedy rozpoczną się prace dotyczące placów zabaw w m. Grabno – 

Zimowiska. 
 
2. – proszę o wytyczenie geodezyjne działki, na której                                  

ma być zlokalizowany plac zabaw.  W planie przyszłościowym mieszkańcy 
zamierzają się do przygotowywania  boiska  wielofunkcyjnego i chcieliby znać 
granice. 

 
3. – sołectwo nasze, duŜą rolę przywiązywało do ścieŜki rowerowej Słupsk – 

Ustka. Mamy informację, Ŝe ścieŜka rowerowa ma iść przez Wodnicę,              
a nie przez Grabno. Natomiast koncepcja była inna.  Połączenie tej ścieŜki  
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przez Grabno i  Zimowiska  rozwiązało by wiele spraw mieszkańcom.                
Jest Cmentarz, są działki ogrodnicze  i wiele ludzi jeździ do pracy rowerami. 
 

4. – przy realizacji inwestycji drogi w Grabnie zostało wykonane odwodnienie       
z jednej strony wzdłuŜ  tej drogi, ale rów, który odprowadza wodę do Słupi  
jest cały zamulony. Pracami ręcznymi nie jest moŜliwe wyczyszczenie tego 
rowu , potrzebny jest sprzęt – koparka. 

 
5. – proszę  o doraźne  oświetlenie:  w Grabnie – 4 punkty świetlne                   

i Zimowisku – 3 punkty świetlne, poniewaŜ w planie perspektywicznym 
inwestycji gminnych  jest  ujęte oświetlenie na dalsze lata . 

 

 
Józef Odnoczko  Sołtys wsi Zaleskie 
1. – rów główny w Zaleskich jest bardzo zamulony. Proszę by ktoś przyjechał 

z gminy i stwierdził,  jakie prace naleŜy wykonać. Prawdopodobnie                  
do wyczyszczenia tego rowu potrzebna będzie koparka. 

 
2. – w roku ubiegłym Wodociągi ze Słupska podłączali do studzienki 

kanalizacyjnej remizę straŜacką . Jest coś źle zrobione poniewaŜ droga siada 
i zrobił się bardzo duŜy wybój.   
 
 

Ryszard Molenda Sołtys wsi Dębina 
1.- mam dość tłumaczenia ludziom, kiedy będą wykonane schody od strony 

Urzędu Morskiego. Byłem umówiony w poniedziałek z pracownikiem Urzędu 
Gminy i czekałem dwie godziny i nikt się nie pojawił. Jest to lekcewaŜenie 
poniewaŜ nawet nie zadzwoniono, Ŝe nikt nie przyjedzie. 

 
 

Halina Smalcerz Sołtys wsi Charnowo 
1. -  zorganizować plac zabaw dla dzieci w m. Charnowo. 

 
   

Ad. 3. Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski przedstawił: 
 

 
- projekt uchw ały  w sprawie  przystąpienia do zmiany planu 
pn.: „Zmiana Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego części obszaru wsi Przewłoka w gminie Ustka 
Jednostka Przestrzenna Nr 1”  
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Waldemar Gąsiorski – Przewodniczący Rady Gminy  
- uchwała ,  na wniosek radnego Andrzeja  Zawady została przełoŜona   
na dzisiejszą Sesję. Termin był bardzo krótki i nie było moŜliwości  
dostarczenia radnym tej uchwały.  
Co do treści uchwały, proszę Panią Wójt o przedstawienie aktualnej 
propozycji uchwały . 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- uwzględniając wnioski radnych oraz korespondencję wpływającą         
do Urzędu innych  osób zainteresowanych tym terenem , uznałam,           
Ŝe zmiana  funkcji na zabudowę mieszkaniową z towarzyszącymi 
usługami nieuciąŜliwymi stworzy większe zainteresowanie tym terenem. 
PrzedłoŜyłam uchwałę w zakresie zmiany funkcji obszaru objętego 
zmianą z terenów zabudowy usługowej o charakterze cenotwórczym       
na zabudowę mieszkaniową z towarzyszącymi usługami nieuciąŜliwymi 
oraz wynikająca z powyŜszego korekta podziałów geodezyjnych. W dniu 
dzisiejszym, otrzymaliście Państwo prognozę skutków finansowych 
uchwalenia zmiany planu.  
Podejmując uchwałę , proszę wziąć pod uwagę, Ŝe prognoza jest tylko 
prognozą . Dopiero stan rzeczywisty ukazuje  jakie są wpływy, a jakie 
straty. 
 
 
Waldemar Gąsiorski – Przewodniczący Rady Gminy  
- stanowiska komisji poznaliśmy na poprzedniej Sesji. W związku            
z powyŜszym otwieram dyskusję w tym temacie. 

 
 
Radny Henryk Tomaszewski 
- „Rada Sołecka wsi Przewłoka zobowiązała mnie do zgłoszenia projektu 
uchwały o zaniechaniu planowanych zmian dotyczących obszaru 
umownie nazwanego „Rynek” na terenie Przewłoka IV. Rada Sołecka 
uwaŜa, Ŝe obszar „Rynku” w przyszłości będzie odpowiednim miejscem, 
ze względu na wielkość 2,5 ha i połoŜenie przy drodze powiatowej,       
na budowanie duŜego obiektu uŜyteczności publicznej : supermarket itp. 
JeŜeli plany wskazują, Ŝe na terenie Przewłoka IV i okolic ma powstać 
setki domów to trzeba myśleć o potrzebach przyszłych mieszkańców. 
Rada Sołecka uwaŜa, za rozsądne, aby obszar „Rynek” pozostał             
bez zmian do końca obecnej Rady Gminy”. 
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Radny Jacek Hadryś 
- pytanie kieruję do Radcy Prawnego. Uchwałę  wraz z prognozą skutków 
finansowych w tym kształcie otrzymaliśmy dzisiaj. Czy jest to zgodne     
ze Statutem Gminy Ponadto otrzymaliśmy dzisiaj tyle materiałów,           
Ŝe nie jesteśmy w stanie zapoznać się z nimi. W związku z powyŜszym 
wnioskuję o zdjęcie tej uchwały z obrad dzisiejszej Sesji i skierowanie 

jej do ponownego rozpatrzenia przez Komisje Rady celem zapoznania 
się z całością materiałów. 
 
 
Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- z materiałów  archiwalnych mam plany dot. „Rynku i Aquaparku”, które 
zawierają następujący zapis „Centrum miejscowości stanowić będzie 
Rynek, na którym zlokalizowane zostaną restauracje , kawiarnie           
oraz  pozostałe usługi związane z obsługą ruchu turystycznego.               
W bliskiej odległości od Rynku wybudowany zostanie całoroczny 
Aquapark bazujący na wydobywanych w miejscu wodach termalnych.”. 
Miało powstać drugie miasteczko. Jak czytam te materiały , to mamy 
piękny Rynek, park kwiatowy, centrum rekreacyjne, Aquapark. NaleŜy 
postawić pytanie – co zostało zrealizowane  na tym terenie , w stosunku 
do pewnej wizji przyszłości . JeŜeli na etapie  wizji przyszłości,  
zrealizowano kanalizację , wytyczenie dróg i częściowo dokonano  
sprzedaŜy działek, to warto się zastanowić nad zasadnością tej wizji. 
Natomiast jeŜeli zmiana planu wpłynie korzystnie dla mieszkańców ,        
a  nie wpłynie negatywnie, to warto nad tym się zastanawiać. Warto 
równieŜ zastanowić się,  jaki jest wkład i udział  tych, którzy byli 
odpowiedzialni na pewnym etapie realizacji tego  wspaniałego widoku      
z tak duŜą perspektywą  . 
 
 
Radny Henryk Tomaszewski 
- poprzedni kolorowy plan związany z Bursztynową Krainą to utopia. 
Musimy patrzeć realnie. To co wykonała „Beta-Styl” to moŜna zobaczyć. 
 
 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- wyjaśniam sprawę wniosku  radnego Hadrysia . W momencie 
przedstawienia porządku obrad zadałem pytanie , czy są wnioski             
do porządku obrad . To był  moment o wniesienie wniosku o zdjęcie  
uchwały z porządku obrad. Teraz takiej moŜliwości nie ma .   
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W sprawie dotyczącej otrzymanych materiałów w tym  temacie, 
informuję, iŜ na Sesji w dniu 22 marca br ,  uchwala ta została 
dostarczona radnym terminowo, a nawet dwa tygodnie przed                
tym terminem. O tym ,  Ŝe zostanie podejmowana uchwała o zmianie 
planu było wiadomo na dwa tygodnie przed datą 22 marca. Teraz ,          
na trzy dni przed Sesją 6 kwietnia wpływają duŜe ilości materiałów         
od „BETY-STYL”. Dlaczego nie wpłynęły materiały przed datą             
22 marca. 
W sprawie samej uchwały, wyjaśniam, Ŝe na Sesji w dniu 22 marca        
był jeden wniosek radnego Andrzeja Zawady, co do treści uchwały , który 
proponował, aby zmienić funkcję na zabudowę mieszkaniową                   
z towarzyszącymi usługami nieuciąŜliwymi oraz o prognozę skutków 
finansowych . Zgodnie z wolą radnego, Pani Wójt przedłoŜyła               
taki  projekt uchwały wraz z prognozą skutków finansowych. W uchwale 
tej nastąpiła ta jedna zmiana poniewaŜ innych wniosków nie było. JeŜeli 
radni uwaŜają, Ŝe do przeczytania potrzebują czasu , to ja mogę ogłosić 
przerwę w obradach Rady. Nie ma moŜliwości przekładania  tej uchwały  
i musimy dzisiaj podjąć decyzję  , albo podjąć uchwałę lub teŜ nie. 
Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Wójt. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- przypomnę pewne fakty. Koncepcja Rynku została wykonana                  
i przedłoŜona radnym. Przed dokonaniem zmiany tej uchwały,  
poprosiłam na rozmowy jednego z architektów z naszego terenu                 
i zapytałam , co sądzi na powodzenie realizacji tego Rynku. Architekt  
odpowiedział , Ŝe to jest wizja, która nigdy nie zostanie zrealizowana, 
gdyŜ nie tworzy się miejscowości z Rynkiem w bezpośredniej odległości 
od miasta. Ten Rynek nie ma miejsca bytu. UwaŜam, Ŝe za 10 czy 15 lat 
powstaną ośrodki za Ośrodkiem „Perła”, bezpośrednio i w bliskiej 
odległości przy plaŜy. Będzie realizowana  zabudowa typowo mieszkalna. 
Ja mam obawy co do funkcji z nieuciąŜliwą usługą z uwagi                      
na to, Ŝe wiem jaka jest skala mieszkań na Osiedlu Przewłoka . Na dzień 
dzisiejszy ta funkcja nieuciąŜliwa daje moŜliwość mieszkańcom             
np. legalnego wynajmu kwater , czy utworzenia pensjonatów itp. Proszę 
pomyśleć o tym , co dzieje się na osiedlu Kwiatowym, gdzie w takiej 
nieuciąŜliwej funkcji wynajmowania kwater powstały wielkie pensjonaty 
i na dzień dzisiejszy jest wielki bój  o miejsca parkingowe i o stworzenie 
planu zagospodarowania przestrzennego infrastruktury towarzyszącej. 
My sami za kilkanaście lat doprowadzimy do konfliktów  
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międzysąsiedzkich poniewaŜ ten, kto będzie pierwszy postawi sobie 
domek, w którym będzie chciał mieszkać i ewentualnie wyznaczy dwa 
pokoje na wynajem. Obok powstanie dom zabudowany, który będzie 
świadczył hałaśliwe usługi hotelarskie itp. Chciałabym, abyście Państwo 
zdali sobie sprawę z tego, Ŝe na Was spoczywa odpowiedzialność. 
Przedkładając projekt uchwały, nie chcę ,by  w przyszłości zarzucano    
mi, Ŝe nie dokonałam Ŝadnych czynności , które świadczyłyby na korzyść 
dysponowania majątkiem gminy . Na Was Państwo ciąŜy 
odpowiedzialność, Ŝe moŜecie zahamować rozwój tego terenu. JeŜeli 
zostawimy Rynek i będziemy czekać na inwestora moŜe dwa lub trzy lata, 
to proszę sobie wyobrazić infrastrukturę. Dookoła powstaną drogi,           
a działki, które juŜ są sprzedane musimy uzbroić pod funkcję, która 
pozostanie. Na dzień dzisiejszy pozostanie w próŜni ok. 2 ha terenu.     
Czy Rada Sołecka w Przewłoce stworzy spółkę i wybudowaniem 
supermarketu. Zacznijmy myśleć kapitalistycznie, bo na dzień dzisiejszy 
wszystkie Ŝądania Państwa i ewentualne pomysły są w epoce 20 lat         
do tyłu. UwaŜam, Ŝe powinniśmy myśleć przyszłościowo i kierować       
się pewnymi rozwiązaniami biznesowymi, które nam jako Gminie dadzą 
moŜliwość rozwoju. Natomiast co państwo postanowicie, to dla mnie  
będzie wykładnią i wytycznymi do wykonania. 
 
 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- tak do końca polemizował bym z Panią Wójt, Ŝe patrzymy do tyłu. 
Myślę, Ŝe niektórzy patrzą o wiele lat więcej  do przodu. 
 
 
Radny Jacek Hadryś 
- nie otrzymałem odpowiedzi od Radcy Prawnego w sprawie uchwały. 
Przyznaję rację Panu Przewodniczącemu, Ŝe zagapiłem się z wnioskiem    
o zdjęcie uchwały.  
Nawiązując do słów Pani Wójt , w dalszym ciągu będę za odrzuceniem 
uchwały. Ja nie wiem, jaka to będzie działalność nieuciąŜliwa i jaka      
jest definicja tej działalności. UwaŜam, Ŝe nad takim tematem naleŜy     
się szeroko i grubo zastanowić.  
Nie zgadzam się z interpretacją Pana Przewodniczącego, Ŝe uchwała    
była na poprzedniej Sesji. W tym kształcie ta uchwała jest dzisiaj. Zostały 
naruszone procedury. 
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Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- zabrałem głos dlatego, Ŝe radny pytał o sprawy Statutowe. Ma Pan 
prawo stwierdzić, Ŝe nie do końca otrzymał Pan odpowiedzi. 
Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Radcy Prawnemu. 
 
 
Monika Rubaj – Królikowska Radca Prawny 
- podtrzymuję i potwierdzam słowa Pana Przewodniczącego.  Statut 
mówi o zapewnieniu materiałów . Państwo materiały macie,                     
na poprzedniej Sesji ta uchwała była i wróciła na tą Sesję. W mojej 
ocenie ta uchwała była. 
 
 
Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- jak przyglądam się poprzedniej funkcji planu , to na środku Rynku moŜe 
być Ratusz. JeŜeli my dokonujemy małej korekty, to w perspektywie 
mogą być na tym Rynku równieŜ tereny przeznaczone pod działalność 
nieuciąŜliwą . Nie sprzeczałbym się , czy uderzanie młotkiem cały dzień 
jest uciąŜliwe  czy nie. Jest to drobna działalność  rzemieślnicza , która 
nie stworzy z tego planu tylko „sypialni” lecz daje moŜliwość powstaniu 
działalności gospodarczej. Nie wracam do wizji przyszłości. JeŜeli 
dokonamy zmiany planu  i ten Rynek w jakimś stopniu się zmieni ,          
to czy zmieni się cała koncepcja zagospodarowania Przewłoki. 
 
 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- zamykam dyskusję nad tą uchwałą. Mamy wybór i musimy decyzję 
podjąć. KaŜdy radny ma 3 moŜliwości głosowania „za”, „przeciw” , 
„wstrzymanie się”. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyŜej wymieniony projekt 
uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    -  9 
Przeciw   -  5 
Wstrzymało się -  1 
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W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   
podjęła Uchwałę Nr VI/53/2007 stanowiącą załącznik  Nr 3      
do niniejszego protokołu. 

 
 

- projekt . uchwały w spawie powołania stałych komisji Rady 
Gminy Ustka oraz określenia ich składu osobowego. 

 
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- w związku z tym , iŜ na listach do składów osobowych   dwóch komisji 
wpisało się po 5 radnych,  stawiam wniosek, aby nie przeprowadzać  
głosowania oddzielnego na kaŜdego kandydata , nie powoływać komisji 
skrutacyjnej  i nie przedstawiać  Regulaminu dla powołania stałych komisji 
Rady. Głosujemy nad cała listą . 
 
 
Przewodniczący   Rady   poddał     pod głosowanie wyŜej wymieniony 
wniosek: 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie   podjęła 

wyŜej wymieniony wniosek. 
 

 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- przedstawił składy osobowe następujących komisji: 
 
Komisja  BudŜetowo – Roln a, Rozwoju Gospodarczego, Mienia 
Komunalnego, Planowania i Ochrony  Środowiska: 
 
1. Bogdan śabiński 
2. Czesław Grzybowski 
3. Halina Lempek 
4. Edward Sasko 
5. Piotr Czerwonka 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyŜej wymieniony skład 
osobowy komisji: 

 

Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 

wyŜej wymieniony skład osobowy komisji. 
 
 

Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Spraw 
Społecznych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego   
w składzie: 
 
1. Henryk Dudka 
2. Henryk Tomaszewski 
3. Jolanta Kostka 
4. Jacek Hadryś 
5. Leszek Konarzewski 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyŜej wymieniony skład 
osobowy komisji: 

 

Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła wyŜej 

wymieniony skład osobowy komisji. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie niŜej  wymieniony projekt 
uchwały: 

 
 

- projekt . uchwały w spawie powołania stałych komisji Rady 
Gminy Ustka oraz określenia ich składu osobowego. 

 

Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę Nr VI/54/2007 stanowiącą załącznik Nr 4                     

do niniejszego protokołu. 
 

 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- zwrócił się do członków komisji: BudŜetowo – Rolnej, Rozwoju 
Gospodarczego, Mienia Komunalnego, Planowania i Ochrony 
Środowiska celem udania się do Biura Rady i dokonania wyboru 
Przewodniczącego komisji i jego zastępcy. 
 
 
Radny Bogdan śabiński 
- Komisja dokonała wybory Przewodniczącego komisji i Zastępcy 
Przewodniczącego  w osobach : 
1. Bogdan śabiński – Przewodniczący  
2. Czesław Grzybowski – Zastępca Przewodniczącego 
Komisja ustaliła, iŜ trzej radni , którzy są członkami Komisji Oświaty 
będą zawiadamiani o posiedzeniu komisji. 
 
 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- złoŜył gratulacje nowo wybranemu Przewodniczącemu i Zastępcy 
Przewodniczącego Komisji. 
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Rada Jolanta Kostka 
- Komisja dokonała wybory Przewodniczącego komisji i Zastępcy 
Przewodniczącego  w osobach : 
1. Jolanta Kostka  – Przewodnicząca 
2. Jacek Hadryś – Zastępca Przewodniczącej komisji 
 
 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- złoŜył gratulacje nowo wybranej Przewodniczącej Komisji                       
i jej Zastępcy. 
Następnie Pan Przewodniczący zwrócił się do Przewodniczących Komisji 
by na najbliŜszą Sesji przedstawili plany pracy komisji na rok 2007. 
 
 

Ad. 4.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 
 
 

             Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzieliła Anna Sobczuk 
Jodłowska  – Wójt Gminy Ustka . 
 

 
Odpowiedź na zapytanie Bogdana śabińskiego 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
1. – naleŜy rozliczyć wykonawcę Świetlicy w Charnowie. Mieszkańcy 

zgłaszają do mnie uwagi , dlaczego nie moŜna usunąć usterek , które dotyczą:  
przecieku dachu i niewłaściwie wykonanej wentylacji.  

 

W dniu 03 kwietnia 2007 r. dokonaliśmy wizji lokalnej Świetlicy. 
Została sporządzona notatka słuŜbowa i uruchomiona procedura. 
Skorzystamy z okresu gwarancyjnego i temat załatwimy do końca. 
 

 
2. – w wyniku dokonanej naprawy pękniętej  rury kanalizacyjnej powstały szkody. 

Ciąg pieszo – jezdny wykonany z polbruku obok przystanku autobusowego    
dla dzieci szkolnych i na odcinku 30 cm od krawęŜnika jest zapadnięcie        
na całej długości. Mieszkańcy odbierają to tak, Ŝe nikomu na niczym             
nie zaleŜy. Wnoszę o wystąpienie do Zarządu Dróg Powiatowych   
zabezpieczenie i naprawę jezdni w Ramach robót po kanalizacji. 
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Na dzień dzisiejszy, Firma „WALDEX” została powiadomiona 
pisemnie z terminem zakończenia robót naprawczych na dzień      21 
kwietnia 2007 r.  W przypadku nie wykonania robót w wyznaczonym 
terminie zostaną wykonane prace zastępcze i obciąŜymy Firmę 
kosztami wykonawstwa. 
 
  
Odpowiedź na zapytanie radnego Mariana Korbiel a 
- w m. Gąbino przy drodze brukowej  jest zapadnięty  przepust 
 
Na dzień dzisiejszy jesteśmy po rozmowach z kosztorysantem. Jak 
najszybciej zostanie uruchomiona  procedura i do czerwca br. 
zadanie powinno być wykonane. Obecnie droga ta została 
zabezpieczona, oznakowana. Bez kosztorysu i wprowadzenia 
wydatków do budŜetu nie ma moŜliwości natychmiastowej realizacji. 
 

 
Andrzej Śmigielski Sołtys wsi Starkowo 
1. – wykonać montaŜ tablic ogłoszeniowych  Golęcino – KręŜołki 
 
2. – oświetlenie drogi Golęcino do drogi powiatowej Nr 203 

 
3. – oświetlenie odcinka drogi KręŜołki  przy lesie (w stronę /* wyłączenie 

jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu 

na prywatność osób) 

 
4. – urządzić plac zabaw dla dzieci 

 
 

Sprawa oświetlenia dotycząca Starkowa i Grabna – nie ma oświetlenia 
tymczasowego. śaden Zakład nie przyjmie do obsługi takiej sieci.    
Na dzień dzisiejszy nawet tam,  gdzie jest jeden   czy więcej słupów 
musi być wykonany projekt tej sieci. MoŜemy mówić o dobrej 
współpracy z Zakładem Energetycznym i zamontowaniu lampy 
oświetleniowej tylko na istniejących słupach. Tam, gdzie zachodzi 
konieczność postawienia nowych słupów musi być projekt, kosztorys, 
wybór najkorzystniejszej oferty. Mam na uwadze sprawę oświetlenia 
i pewne rozwiązania zaproponuję na następnej Sesji . Wspólnie           
z Panią Skarbnik   chcę wprowadzić wszystkie moŜliwe zmiany          
do budŜetu na rok 2007 i zapoznać Państwa z tymi zadaniami, które 
chciałabym,  aby były wykonane od początku do końca. 
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Sprawa placów zabaw – dzisiaj Sołtysi otrzymają propozycje 
lokalizacji placów zabaw.  Na place zabaw zaplanowane są środki      
w budŜecie ca 50 tyś. zł.. W ciągu 3 dni po Świętach chciałabym znać 
opinie Sołtysów w zakresie propozycji. Na dzień dzisiejszy    nie mam 
problemu  nowymi placami zbaw, które będą w następujących 
miejscowościach:  Gąbino, Charnowo, Modlinek, Machowino.           
W tych miejscowościach place zabaw będą stawiane od podstaw         
i nie ma problemu z doborem zabawek. JeŜeli starczy mi środków   
jest dodatkowo uwzględniony plac zabaw  w miejscowości Dominek. 
Wszystkie zabawki, które moŜna dokupić na istniejące place zabaw, 
które ich nie posiadają to koszt ca 2.500 zł. brutto. Na dzień dzisiejszy 
zabawki, które chcielibyśmy dokupić stanowią kwotę  6 , 7, 10 , 13 
tyś. zł. Są to kolejne elementy, o które moŜna by było   te place zabaw 
wzbogacić. Ja przedstawię swoja propozycję Sołtysom i proszę           
o sprawdzenie zaproponowanych zabawek czy juŜ istnieją                
czy nie. MoŜna złoŜyć propozycję dokupienia zabawek do kwoty 
2.500 zł. W roku bieŜącym miejscowość Starkowo nie jest wzięta    
pod uwagę. Od następnego roku, wszystkie, środki finansowe  jakie 
Rada przeznaczy na place zabaw będą przekazywane                         
po wypracowaniu zasad doposaŜenia placów zabaw. Moim zdaniem 
w pierwszej kolejności będziemy przyznawać place zabaw               
tym miejscowościom, które najbardziej tego oczekują.  Priorytet 
powinny mieć Rowy i Poddąbie ze względu na obsługę ruchu 
turystycznego. Takie jest moje zdanie w sprawie lecz jestem otwarta 
na dyskusje i argumenty.   

 
 

Odpowiedź na zapytania Bogdana Sikorskiego Sołtysa wsi Grabno - 
Zimowiska 
1. – kiedy rozpoczną się prace dotyczące placów zabaw w m. Grabno – 

Zimowiska. 
 
2. – proszę o wytyczenie geodezyjne działki, na której                                  

ma być zlokalizowany plac zabaw.  W planie przyszłościowym mieszkańcy 
zamierzają się do przygotowywania  boiska  wielofunkcyjnego i chcieliby znać 
granice. 

 
3. – sołectwo nasze, duŜą rolę przywiązywało do ścieŜki rowerowej Słupsk – 

Ustka. Mamy informację, Ŝe ścieŜka rowerowa ma iść przez Wodnicę,              
a nie przez Grabno. Natomiast koncepcja była inna.  Połączenie tej ścieŜki 
przez Grabno i  Zimowiska  rozwiązało by wiele spraw mieszkańcom.                
Jest Cmentarz, są działki ogrodnicze  i wiele ludzi jeździ do pracy rowerami. 
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Sprawa ścieŜki rowerowej Grabno – Zimowiska - będziemy aplikować 
o środki na ścieŜkę rowerową wspólnie z innymi samorządami : 
Gmina Ustka, Gmina Słupsk, Powiat Słupsk, Miasto Słupsk.          
Jako włodarze czterech samorządów   nie moŜemy brać pod uwagę 
tylko swoich potrzeb wynikających z danej gminy. Musimy poprzeć 
argumentami atrakcyjność  ścieŜki.  Przy ulicy wojewódzkiej,  
ścieŜka Grabno – Zimowiska straci na atrakcyjności co moŜe 
zawaŜyć na przyjęciu Projektu. Przebieg ścieŜki będzie przebiegać 
począwszy  od Gminy Miejskiej Słupsk poprzez Gminę Wiejską 
Słupsk, terenami poprzez Strzelino, Strzelinko, Niestkowo, 
Charnowo, Wodnicę.  Kwestię  Grabno – Zimowiska  jest sprawą 
interesującą dwa samorządy: Miasto Ustka i Gminę Ustka.              
Po spotkaniu  z Burmistrzem  okazało        się , Ŝe po lewej stronie 
jadąc do Słupska nie mamy terenów, które gwarantowałyby 
wykonanie ścieŜki obok – połączenie ścieŜki chodnikiem do ogrodów 
działkowych. Są to tereny prywatne, które musiałyby                       
być wykupywane. Nie ma moŜliwości związania się umową 
dzierŜawy, czy  inną umową cywilno – prawną  nie dającą gwarancji 
płacenia odszkodowań  za wybudowanie infrastruktury stanowiącej 
własność Gminy. Nie wiem   czy to jest temat warty wywłaszczenia 
nieruchomości , Z takim pytaniem zwrócę się do Radcy Prawnego. 
Powstał pomysł,  aby ścieŜkę skierować ciągiem biorąc wybudowany 
chodnik do Przewłoki i dalej przy stadninie koni poprzez 
Zimowisko. Sprawę zbadamy w terenie i wówczas będziemy 
zastanawiać  się co dalej. Temat jest otwarty, o którym nie zapomnę 
poniewaŜ zaleŜy mi uporządkować sprawę dojścia do Cmentarza       
i w obrębie samych miejscowości. 
 

 
4. – przy realizacji inwestycji drogi w Grabnie zostało wykonane odwodnienie       

z jednej strony wzdłuŜ  tej drogi, ale rów, który odprowadza wodę do Słupi  
jest cały zamulony. Pracami ręcznymi nie jest moŜliwe wyczyszczenie tego 
rowu , potrzebny jest sprzęt – koparka. 

 

 
Na dzień dzisiejszy sprawdziłam stosunki własnościowe i ten rów 
naleŜy do Powiatu. Skierujemy pismo, będę rozmawiała                     
w tej sprawie , aby temat przyśpieszyć. Mam nadzieję, Ŝe zawrzemy 
stosowne porozumienie w tej sprawie 
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5. – proszę  o doraźne  oświetlenie:  w Grabnie – 4 punkty świetlne                   

i Zimowisku – 3 punkty świetlne, poniewaŜ w planie perspektywicznym 
inwestycji gminnych  jest  ujęte oświetlenie na dalsze lata . 

 

 
Odpowiedź na zapytanie Józefa Odnoczko  Sołtysa wsi Zaleskie 
1. – rów główny w Zaleskich jest bardzo zamulony. Proszę by ktoś przyjechał 

z gminy i stwierdził,  jakie prace naleŜy wykonać. Prawdopodobnie                  
do wyczyszczenia tego rowu potrzebna będzie koparka. 

 
Rów ten przebiega przez grunty prywatne. Temat ten jest nam 
znany. NałoŜę obowiązek na właścicieli gruntu z wyznaczeniem 
terminu oczyszczenia rowu w granicach swoich własności,              
pod rygorem wykonania zastępczego łącznie do postępowania 
egzekucyjnego naleŜności .  
 
2. – w roku ubiegłym Wodociągi ze Słupska podłączali do studzienki 

kanalizacyjnej remizę straŜacką . Jest coś źle zrobione poniewaŜ droga siada 
i zrobił się bardzo duŜy wybój.   

 
Wniosek przyjmuję do realizacji. 

 
 

Odpowiedź na zapytanie Ryszarda Molendy Sołtysa wsi Dębina 
1.- mam dość tłumaczenia ludziom, kiedy będą wykonane schody od strony 

Urzędu Morskiego. Byłem umówiony w poniedziałek z pracownikiem Urzędu 
Gminy i czekałem dwie godziny i nikt się nie pojawił. Jest to lekcewaŜenie 
poniewaŜ nawet nie zadzwoniono, Ŝe nikt nie przyjedzie. 

 
 

Nie jest tak, Ŝe Dębinę zostawiam samą w sobie. Podkreślam,              
iŜ trwają pewne procedury, których dla dobra społeczności lokalnej 
nie naruszę, aby nie mieć  w przyszłości zarzutów  i nie tłumaczyć     
się przez organami  ścigania. Na pewno do sezonu schody będą       
tak wykonane, Ŝe w sposób bezpieczny moŜna będzie  z nich 
korzystać.  
Tłumaczę urzędnika – o 20 min spóźnił się wykonawca. Pan 
Filiczkowski tłumaczy, Ŝe nie zastali Państwa pod umówionym 
miejscem. Jest pracownikiem młodym, od niedawna pracującym         
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w Urzędzie, nie zna terenu. Nie mniej jednak nie zwalnia urzędnika                            
z odpowiedzialności i dostanie ustne upomnienie. 
JeŜeli jakikolwiek urzędnik nie będzie dotrzymywał słowa 
wynikającego z danej rozmowy,  to bardzo proszę o kontakt                
w tej sprawie ze mną,  lub Sekretarzem Urzędu by wyciągać 
konsekwencje słuŜbowe w stosunku do tych osób. 
 

 

Halina Smalcerz Sołtys wsi Charnowo 
1. -  zorganizować  plac zabaw dla dzieci w m. Charnowo. 

 
 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- zwrócił się z zapytaniem czy ktoś jest niezadowolony z odpowiedzi 
udzielonej przez Panią Wójt 
 
 
Józef Odnoczko Sołtys wsi Zaleskie 
- Pani Wójt nie zgadzam się z odpowiedzią Pani w sprawie oczyszczenia 
rowu przez  właścicieli . Ja my ślę, Ŝe jest to rów gminny. Jak była 
komisja sprawdzająca w terenie to trzeba było mnie powiadomić. Rów 
ten odbiera duŜe ilości ścieków z kanalizacji, która jest wykonana przy 
drodze głównej. Dlaczego mieszkańcy, którzy mieszkają przy tej drodze 
mają na swój koszt czyścić ten rów,  do którego spływają wszystkie wody  
z całej wioski . Kto go oczyści,   ci starzy ludzie. Tam potrzebna            
jest koparka by wyczyścić rów dokładnie. Tego rowu nikt nie będzie 
czyścił poniewaŜ jest to rów gminny. 
 
Ponownie rozwaŜymy sprawę, przyjmuję Pana argumenty. Na pewno 
nie jest moją intencją, aby krzywdzić mieszkańców. Natomiast 
musimy zdawać sobie sprawę, Ŝe kaŜda czynność Gminy, która 
pociąga za sobą uŜycie sprzętu, którym   my nie dysponujemy ,         
to są koszty. JeŜeli nie mam takiego zadania zaplanowanego               
w budŜecie, a zaplanuję , to z zewnątrz   tych środków nie otrzymuję. 
Mogę wtedy zadać pytanie skąd  te pieniądze wziąć. JeŜeli zadanie     
to nie było w planie w budŜecie  to ja się pytam, czy dodatkowa 
zabawka na plac zabaw , czy czyszczenie rowu. Na wszystko 
potrzebne są środki finansowe   i bardzo proszę o gradację potrzeb, 
które są priorytetowe w danej chwili, a dopiero z tego co nam 
zostanie moŜemy dzielić i wzbogacać nasze miejscowości. 
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Bogdan Sikorski Sołtys wsi Grabno – Zimowiska  
- zapytałem czy jest moŜliwe wytyczenie geodezyjne placu poniewaŜ 
chcielibyśmy porządkować ten teren i nie znamy granic. 
 
Wniosek przyjmuje do realizacji. 

 
 
Andrzej Śmigielski Sołtys wsi Starkowo 
- nie uzyskałem odpowiedzi  w sprawie tablic ogłoszeniowych Golęcino 
– KręŜołki 
 
W miesiącu kwietniu zostanie dokonany przegląd  znaków i tablic 
ogłoszeniowych . Ten wniosek na pewno zostanie wzięty pod uwagę 
przy uzupełnianiu nowych tablic. UwaŜam wniosek za zasadny. 
Wpłynął jeszcze wniosek z miejscowości Grabno – odpowiadam,       
Ŝe czwartej tablicy w miejscowości przy Świetlicy stawiać                  
nie będziemy. JeŜeli trzy tablice nie są tak rozmieszczone , to jedną      
z tych tablic wskazaną przez Sołtysa  moŜemy przenieść                  
pod Świetlicę. 
 
 
Halina Smalcerz Sołtys wsi Charnowo 
- kiedy będzie przypuszczalny termin zorganizowania placu zabaw          
w Charnowie 

   
Zdaję sobie sprawę z tego, by placów zabaw nie stawiać na jesieni. 
Dlatego teŜ wcześniej powiedziałam, Ŝe po informacji Sołtysów 
zostanie uruchomiona procedura przetargowa Po przeprowadzeniu 
przetargu w miesiącu czerwcu, place zabaw będą stały w miejscu 
przeznaczenia. Przy lokalizacji całkiem nowych placów wzięłam    
pod uwagę, by były to tereny , które  nie wymagają Ŝadnych 
nakładów poniewaŜ na nakłady nawierzchniowe na dzień dzisiejszy 
środków nie mamy. Proszę, by Rady Sołeckie włączyły                       
się w uporządkowanie danych terenów. 

     
 
 

Ad. 5.     Wolne wnioski i informacje.  
 
  
 Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z prośbą, aby wchodząc            

na Sesje Rady  wyłączać telefony komórkowe z uwagi na przeszkadzanie 
osobom wypowiadającym się. 



 
- 20 – 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
-  przedstawił informację dot. korespondencji przychodzącej do Biura Rady 
w okresie międzysesyjnym tj. : 
 

1. W dniu 26 -03-2007   wpłynęło pismo  Spółek „BETA – STYL”        
i „Majestic International” dotyczące działania zmierzającego do 
zmiany planu zatwierdzonego Uchwałą Nr XII/106/2003 Rady Gminy 
Ustka z dnia 10 października 2003 r w spr. uchwalenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
obszaru wsi Przewłoka w gminie Ustka Jednostka przestrzenna    
Nr1. 
Przedmiotowe pisma skierowałem na Komisje Rady celem 

zapoznania.  
 

2. W dniu 03 -04-2007 r wpłynęło pismo (*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 

ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osób /   
dotyczącego oddalenia skargi na bezczynność Rady Gminy  - 
informujące, iŜ nie zgadzają się z decyzją Wójta Gminy Ustka           
w sprawie oddalenia skargi. Pismo nie nosiło znamion skargi lecz 
dotyczyło uchylenia krzywdzącej dla nas Uchwały  w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla części lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 2 w m. Duninowo – 
Pęplino, która narusza nasz interes prawny. 
Niniejsze pismo skierowałem na Komisje Rady celem 

zapoznania.  
 

3. W dniu 04 -04-2007 wpłynęła Uchwała Nr 90/2007 Kolegium 

Region alnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 29 marca 

2007 w sprawie umorzenia wszczętego postępowania nadzorczego        
w spr. uchwalenia budŜetu gminy na rok 2007, w związku  z Uchwałą 
Nr V/41/2007 Rady Gminy Ustka z dnia 22 marca 2007 w sprawie 
zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 
lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym   do rejestru zabytków 
oraz Uchwała Nr V/49/2007 Rady Gminy Ustka z dnia 22 marca 2007 
w sprawie zmian w budŜecie Gminy Ustka na 2007 rok. 

 
 

Radny Andrzej Zawada 
- duŜo dzisiaj mówiło się o placach zabaw . Sugeruję, by wykorzystać 
moŜliwość reklamy produkujących sprzęt na place zabaw. Warto zapytać 
producenta, czy były zainteresowany zareklamowaniem swoich wyrobów.  
Zabawki te słuŜyłyby wsi i byłyby reklamą dla producenta. 
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Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- Pani Wójt przekazała następujące informacje: 
1. - w dniu dzisiejszym o godz. 22 00 w Kościele p.w. Najświętszej Marii 

Panny  Gwiazdy Morza w Przewłoce odbędzie się Droga KrzyŜowa             
i I Stację obsługuje Gmina Ustka.  

2. – w sprawie wniosku dotyczącego zorganizowania spotkania w zakresie 
kontrowersyjnych wiatraków. Oświadczam, Ŝe ani Ja , ani Radni,             
ani Sołtysi nie moŜemy wkraczać w stosunki własnościowe, które dotyczą 
wyłącznie właścicieli gruntów. Właściciele gruntów decydują   o tym,       
co zrobią  z gruntem i jakie podpiszą umowy . Jest to wyłączna sprawa 
właścicieli , którzy ponoszą odpowiedzialność za to, co podpiszą. Za taki 
stan faktyczny nie ponoszą odpowiedzialności, ani Radni, ani Gmina . 
Mając na uwadze dobro naszych  mieszkańców , proszę ,    aby uczulać 
mieszkańców  z korzystania porad prawnych. 

3. – Pomorska Izba Rolnicza zaprasza na posiedzenie Rady Powiatowej , 
które odbędzie się w dniu 16 kwietnia 2007 r. o godz. 10 00 w Sali 
konferencyjnej 63 Starostwa Powiatowego w Słupsku ul. Szarych 
Szeregów 14. 

 Proponowany porządek posiedzenia to:  
1) Prawne aspekty prowadzenia farm wiatrowych – Radca Prawny PIR. 
2) Zagospodarowanie gruntów na terenie powiatu słupskiego i problemy 

związane z dzierŜawami nieruchomości – ANR. 
3) Płatności do gruntów rolnych i Inn działania w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 – AR i MR Biuro 
Powiatowe w Słupsku 

4) Dopłaty do materiału siewnego, dopłaty do roślin energetycznych, 
biopaliwa na uŜytek własny – ARR . 

Następnie Pani Wójt podziękowała wszystkim  osobom:  prywatnym              
i prawnym , działającym na naszym terenie  Kołom Gospodyń  Wiejskich, 
prowadzącym zajęcia w Świetlicach Wiejskich za osobiste zaangaŜowanie 
w przygotowaniach do Świąt oraz Ŝyczenia, które zostały skierowane     
pod moim adresem, pracowników  Urzędu  i Państwa. 

 
 

Ad. 6.     Zakończenie obrad. 
 
 
 
 



 
- 22 – 

 
 

 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy o godz. 1 1 30  zamknął VI Sesję Rady Gminy Ustka. 
 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 Protokołowała    PRZEWODNICZĄCY   RADY 
              /-/ Waldemar Gąsiorski 
 GraŜyna Frankiewicz 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


